



ON A AIMÉ !

## ESCAPADES SENSORIELLES pour les douches

**LE PRINCIPE :** Nouvelle expérience à proposer à vos clients avec Skinjay, une combinaison de produits de fabrication française. Skinjay, c'est un mixer et une collection inédite de capsules aromatiques. Fixé aisément à même le cordon de douche, le mixer Skinjay repose sur une technologie exclusive: la micro-nébulisation®. Activée au cœur du mixer, la capsule d'huiles essentielles libère son pouvoir aromatique en fusionnant avec l'eau vive de la douche. Elle retombe ensuite en pluie fine sur la peau et alerte avec délice les sens, le temps d'un lâcher prise total.

**LE PLUS :** L'expérience Skinjay varie autour d'une collection de capsules. Des bouquets aromatiques aux vertus délicates, fraîches ou vitaminées composés par Jean-Charles Sommerard, éco parfumeur et aromathologue. Des formulations exclusives, 100% naturelles, composées comme autant de moments d'évasion. **I.C.**

→ [www.skinjay.com](http://www.skinjay.com)

## 🇬🇧 MULTI-SENSORY shower experiences

**THE PRINCIPLE:** Skinjay has created a new experience for your clients: a combination of products made in France. Skinjay is a mixer and an innovative collection of aromatic capsules. Easy to attach to the shower hose itself, the mixer offers exclusive technology known as micro-nebulization. Placed in the middle of the mixer, the essential oil capsule is activated and releases its aromatic power that blends with the shower's running water. The water then falls back down onto the skin like gentle rain delighting the senses for a wonderfully relaxing experience.

**WE LIKED:** the collection of capsules that offer a variety of different SkinJay experiences. Aromatic blends with delicate, refreshing or energizing fragrances composed by Jean-Charles Sommerars, eco-perfumer and aromatherapist. Exclusive formulations, 100% natural, composed to let the senses travel.

